
Skarpnäcks Stadsdelsnämnd 
2019-10-17 

11 K 2019-10-18 
§ 23 inkomna skrivelser från 
nämndens ledamöter 

Tina Kratz m.fl. (V) 
Monica Lövström m.fl. (S) 

Skrivelse: 

Parklekar eller lekparker? 

Bemanningen i parklekarna i Skarpnäck stadsdel drogs in 18 februari i år efter en ny stramare 

budget från den grönblå majoriteten i Stadshuset och vår stadsdel. Sedan årsskiftet finns inte 

heller de fyra uppsökande fritidsledarna kvar. 

När parklekarna stängdes och de uppsökande fritidsledarna avvecklades lovade den nya 

majoriteten att parklekarna skulle hålla öppet om inte lika mycket så kanske till och med mer 

än tidigare och att de uppsökande fritidsledarna skulle ersättas med utökad verksamhet på 

fritidsgårdarna. Men än så länge har inget av detta har blivit verklighet. Det var inte heller att 

vänta eftersom stängningen av parklekarna och avvecklingen av de uppsökande fritidsledarna 

är till följd av en minskad budget. 

Det goda förebyggande arbetet med stadsdelens barn och unga på parklekarna och 

fritidsgårdarna har spelat en avgörande roll för att vi känner oss trygga samtidigt som det 

hjälpt många barn och unga i vår stadsdel. Det råder konsensus inom forskningen om att 

tidiga och sammanhållna insatser är av stor betydelse för att förebygga att barn och unga 

utvecklar psykisk ohälsa och rar sociala problem. Att risksignaler uppmärksammas tidigt 

förebygger också nyrekrytering till kriminell verksamhet. Det är viktigt att alla barn och unga 

har säkra platser att gå till och fler vuxna i sin närhet, därför är parklekarna och de 

uppsökande fritidsledarna en viktig del i kedjan av utvecklande och förebyggande insatser i 

vår stadsdel. 

Under stadsdelsnämndens sammanträde i augusti utlovades en utvärdering kring de ändrade 

förutsättningarna för parklekarna till kommande nämnd. Så har ännu inte skett och i väntan på 

den önskar vi därför svar på följande frågor. 



1. Avtal med föreningslivet är skrivna gällande bemanning av parklekar i Skarpnäck stadsdel - 
med vilka föreningar och utlovas föreningarna någon form av ersättning? 

2. Hur är avtalen skrivna vad gäller verksamheten i respektive parklek? 

3. Vilka öppettider utlovas i respektive parklek? 

4. Hur var öppettiderna under sommaren i respektive parklek? 

5. Hur kommer det se ut under höst-, jul- och sportlov? 

6. I svar från förvaltningen i mars, skriver förvaltningen att målsättningen är att fä till ett 
samarbete även i Peters Park. Hur har det gått? 


